



All Reeds Cleansing Gels are Sulphate free formulation with botanical extracts of Aloe Vera & Japanese Green Tea. Aloe Vera has soothing properties whereas Japanese Green Tea exhibits anti-free radical properties.

所有的 Reeds 洁肤凝胶配方不含硫酸盐，其主要成分来自芦荟和日本绿茶两种植物萃取。芦荟具有舒缓功效，而日本绿茶具有抗自由基性能。

AHA CLEANSING GEL AHA 洁肤凝胶

AHA Cleansing Gel - formulated with AHA & Plant Extracts which help in exfoliation to the skin. AHA 洁肤凝胶配方-由果酸和多种植物提取制成，有效辅助肌肤细胞更新，使肌肤清透亮白。

Active Ingredients 活性成分

Sodium Lauryl Sarcosinate, Glycolic Acid, Aloe Vera Extract, Japanese Green Tea Extract 酰肌氨酸钠，乙醇酸，芦荟提取物，日本绿茶提取物

BIO FACIAL GEL (ALL SKIN TYPES) 生物洁面凝胶(适用于所有肌肤)

Bio-Facial Gel - formulated for all skin types. 生物洁面凝胶-适合所有肌肤使用的面部清洁产品。

Active Ingredients 活性成分

Sodium Lauryl Sarcosinate, Aloe Vera Extract, Japanese Green Tea Extract 酰基肌胺酸钠，芦荟提取物，日本绿茶提取物

BIO FACIAL GEL - T3 (ACNE SKIN) 生物洁面凝胶-T3(适用于粉刺肌肤)

Bio-Facial Gel (T3) combines the following ingredients into a specially formulated Cleansing Gel to effectively help in the recovery of acne skin. Potassium Azeloyl Diglycinate – balances sebum production in the skin; Tea Tree Oil – anti-microbial properties; Allantoin & Nicotinamide – help acne skin recovery. It is very gentle and suitable for acne skin.

生物洁面凝胶 (T3) 为特别配方的面部清洁产品，包含主要成分有：杜鹃花酸衍生物成分-更有效的平衡肌肤油脂分泌；茶树油-具有消炎抗菌的功效；尿囊素和烟酰胺-可以帮助粉刺痤疮肌肤的复原。生物洁面凝胶 (T3) 的质地非常温和，更适用于粉刺痤疮的肌肤。

Active Ingredients 活性成分

Sodium Lauryl Sarcosinate, Nicotinamide, Tea Tree Oil, Allantoin, Aloe Vera Extract, Potassium Azeloyl Diglycinate 酰肌氨酸钠，烟酰胺，茶树油，尿囊素，芦荟提取物，杜鹃花酸衍生物 (壬二酰二甘氨酸钾)

CLEANSING GEL (SENSITIVE/BLEMISH) 清洁凝胶 - (适用于敏感及瑕疵肌肤)

Cleansing Gel (Sensitive) - formulated Cleansing Gel for Sensitive or Blemish Skin. Ichthammol has anti-inflammation property and the combination of botanical extract help to soothe your skin.

抗敏感清洁凝胶-适用于敏感及瑕疵肌肤。鱼石脂成分有消炎功效，再结合植物提取物，更能有效的安抚敏感肌肤。

Active Ingredients 活性成分

Sodium Lauryl Sarcosinate, Ichthammol, Aloe Vera Extract, Japanese Green Tea, Thyme Extract, Ivy Extract, Rosemary Extract, Nettle Extract, Coltfoot Extract, Yarrow Extract, Birch Extract

酰肌氨酸钠，鱼石脂，芦荟提取物，日本绿茶，百里香提取物，常春藤提取物，迷迭香提取物，苜蓿提取物，款冬提取物，蕃草提取物，桦木提取物

ULTIMATE CLEANSING GEL 酵母萃取洁面凝胶

Ultimate Cleansing Gel - is very gentle to the skin. It has Fermented Yeast Filtrate extracts for skin whitening effect. Enriched with essential minerals, amino acids and vitamins to create a miracle Cleansing Gel to help in moisturizing, whitening & wrinkles reduction of your skin. Suitable for all skin conditions.

酵母萃取洁面凝胶质地温和。含有发酵酵母滤液提取物以提升美白效果，其丰富的矿物质，氨基酸和维生素含量，具有滋润、美白和淡化皱纹的功效，淡化岁月痕迹，创造肌肤奇迹。

Active Ingredients 活性成分

Sodium Lauryl Sarcosinate, Fermented Yeast Filtrate, Aloe Vera Extract, Japanese Green Tea extract

酰基肌胺酸钠，发酵酵母滤液，芦荟提取物，日本绿茶提取物

EGF CLEANSING GEL EGF 洁面凝胶

EGF Cleansing Gel - cleansing gel for skin renewal. It has EGF which will help to promote the growth of new skin cell giving you a more radiant and youthful look.

EGF 赋活焕彩清洁凝胶-促进肌肤细胞更新的洁面产品。含有的 EGF (表皮生长因子) 成分，促进新的肌肤细胞生长，使肌肤更加焕发青春的光彩。

Active Ingredients 活性成分

Sodium Lauryl Sarcosinate, Aloe Vera Extract, Japanese Green Tea extract, rh-Oligopeptides-1

酰基肌胺酸钠，芦荟提取物，日本绿茶提取物，寡肽因子-1

CLEANSING MILK (SENSITIVE) 抗敏感洁面乳- (适用于敏感肌肤)

A gentle cleansing milk with Ichthammol to remove makeup, suitable for sensitive skin as it has anti-inflammatory properties.

中性温和的清洁乳，含有鱼石脂成分，有效去除化妆品残留，加之本身的消炎功效，更适用于敏感肌肤。

Active Ingredients 活性成分

Chamomile Extract, Aloe Vera Extract, Japanese Green Tea, Ichthammol 洋甘菊提取物，芦荟提取物，日本绿茶，鱼石脂

BIO-CLEANSING MILK (ALL SKIN) 生物洁面乳 - (适用于所有肌肤)

A mild cleansing milk to remove oil, make up from the skin. 温和的洁面乳，有效去除肌肤多余的油脂及化妆品残留物

Active Ingredients 活性成分

Chamomile extracts, Aloe Vera extract, Japanese Green Tea extract 洋甘菊提取物，芦荟提取物，日本绿茶提取物



Toners will soften the skin, balance skin PH, and enhance penetration of serums and cream applications.
调肤水可以软化肌肤，平衡肌肤酸碱度，有助加强对精华素与早晚霜的吸收。

BIO-TONER (ALL SKIN) 生物调肤水

A refreshing toner with plants extracts to shrink pores, giving your face a freshening feeling.
一款含有植物精华的清爽调肤水，给予你的面部清新感觉的同时，有效收缩毛孔。

Active Ingredients 活性成分

Chamomile extracts, Aloe Vera extract, Burdock extract
洋甘菊提取物，芦荟提取物，牛蒡提取物

BIO-TONER OS (OILY, BLEMISH & SENSITIVE SKIN) 生物调肤水 OS (适用于油性/瑕疵/敏感肌肤)

A toning lotion with plants extract for Oily, Blemish & Sensitive Skin. Potassium Azeloyl Diglycinate regulates skin sebum production for a less oily skin.

含有植物精华的调肤水，适用于油性、瑕疵及敏感肌肤。杜鹃花酸衍生物可以调节肌肤油脂，使肌肤清爽少油。

Active Ingredients 活性成分

Witch Hazel Distillate, Potassium Azeloyl Diglycinate, Chamomile Extract, Burdock Extract, Aloe Vera Extract
金缕梅精华，杜鹃花酸衍生物（壬二酰二甘氨酸钾），洋甘菊提取物，牛蒡提取物，芦荟提取物

NMF TONER (DRY, DEHYDRATED SKIN) 天然滋润保湿调肤水 (适用于干性/缺水性肌肤)

A Natural Moisturising Factor Toner with Sodium Hyaluronate for dehydrated and dry skin. Sodium Hyaluronate is well known to be the best moisturising agent for the skin.

含有透明质酸钠的天然保湿滋润调肤水，适用于缺水性及干性肌肤。众所周知的透明质酸钠是肌肤滋润保湿的最佳选择。

Active Ingredients 活性成分

Sodium Hyaluronate, Aloe Vera Extract, Cucumber Extract, Japanese Green Tea Extract
透明质酸钠，芦荟提取物，小黄瓜提取物，日本绿茶提取物。

ULTIMATE TONER (ALL SKIN) 酵母萃取调肤水 (适用于所有肌肤)

A refreshing toner with Fermented Yeast Filtrate and plants extract to shrink pores and give your face a freshening feeling. It has Fermented Yeast Filtrate for whitening effect and in minerals, Chamomile extracts for the anti-inflammatory effect, Aloe Vera extract for skin soothing, and burdock extract for moisturizing and tightening of pores.

含有发酵酵母滤液及植物提取物的清爽调肤水，给予你的面部清新感觉的同时，有效收缩毛孔。发酵酵母滤液，有美白功能和含矿物质；洋甘菊提取物成分，具有消炎功效；芦荟提取物舒缓肌肤；牛蒡提取物让毛孔紧致滋润。

Active Ingredients 活性成分

Witch Hazel Distillate, Chamomile extracts, Burdock Extract, Aloe Vera Extract, Saccharomyces Ferment Filtrate
金缕梅精华，洋甘菊提取物，牛蒡提取物，芦荟提取物，发酵酵母滤液

EGF TONER (SKIN THAT NEEDS CELL RENEWAL) EGF 调肤水 (适用于对肌肤细胞更新有需要的肌肤)

A toner that contains EGF for anti-aging and cell renewal. EGF helps to promote the growth of new skin cell giving you a more radiant and youthful look.

产品中富含 EGF（表皮生长因子）成分，促进肌肤细胞赋活更新。EGF（表皮生长因子）成分促进新的肌肤细胞生长，使肌肤更加焕发青春的光彩。

Active Ingredients 活性成分

Witch Hazel Distillate, Chamomile extracts, burdock extract, Aloe Vera extract, rh-Oligopeptides-1
金缕梅精华，洋甘菊提取物，牛蒡提取物，芦荟提取物，寡肽因子-1

MANUFACTURER

Reeds Cosmeceutical Private Limited
61, Kaki Bukit Avenue 1, #05-25
Shun Li Industrial Park
Singapore 417943
Website: <http://reedscosmeceutical.com>

AVAILABILITY

Reeds Cleansing Gels, Cleansing Milk &
Toners are available in 250ml, 500ml &
1,000ml packaging

For External Use Only